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My Pet
　　I have a cat named Mimi. Its hair is as white as snow. I often play games with it. It amuses me a lot and I treat it as a little friend. Every morning, I would say goodbye to it before I go to school and Mimi would wave its front-legs to me. It brings me a lot of pleasure. But it takes time and costs money to keep the cat. My parents and I spend much time taking care of it, feeding it and cleaning it. We have to clean the house from time to time, or the cat will make them dirty and smelly.
　　参考翻译
　　>我的宠物
　　我有一只猫叫咪咪。它的毛像雪一样白。我经常和它玩游戏。它让我很开心，我把它当成一个小朋友。每天早上，我在上学前会跟它说再见，咪咪会对我晃晃前爪。它给我带来了很多快乐。但养猫要花费时间和金钱。我父母和我花费很多时间来照看它，喂它，清洁它。我们必须时不时打扫房子，否则猫会让房子又脏又臭。
My Pet
　　My pet is a lovely dog.Its name is \"dian dian\".because there are a lot of black circle on its skin.the \"dian dian\" is very friendly.Many childen like play with him.His favourite food is meat bones. His favourite toy is a doll. \'dian dian \' likes to run very much.It can run very fast and it has a girl friend.its name \"na na\".There are a lot of black circle on its skin,too.I like my pet very much.It is a good pet!!
　　I have got two baby cats. They are very beautiful. One is yellow. The other is white. They are very lovely. The yellow cat is very naughty. He likes to play with people. He often runs here and there. His favourite game is playing with balls, ropes and stones. But the white cat is very gentle. She likes to wash her face. And she doesn′t like to play with people. She often jumps onto my knees. I like to give her a bath.
　　Oh, my baby cats bring me much happiness. We are very good friends. I love them.
　　参考翻译
　　>我的宠物
　　我的宠物是一条可爱的狗。它的名字是\"点点\" 。因为有很多黑的圆圈在它的皮肤上。\"点点\" 是非常友好的。许多孩子喜欢和它玩。他的喜爱食物是肉骨头。 他的喜爱玩具是玩偶。\" 点点\" 喜欢非常跑。它跑得非常快速并且它有一个女朋友。它的名字\"娜娜\" 。它的皮肤也有很多黑圈子。我非常喜欢我的宠物。这是一只好宠物!!
　　我有两只小猫。他们非常漂亮。一只是黄色的。另一只是白色的。他们非常可爱。黄色的小猫很调皮。他经常到处跑。他最喜欢的游戏是玩球、绳子和石头。而白色的小猫非常温和。她喜欢洗她的脸。并且她不喜欢和人玩。她经常跳上我的膝盖。我喜欢给她洗澡。
　　噢，我的小猫为我带来了很多愉快。我们是非常好的朋友。我爱他们。
My pet
　　I have a dog. He is my favorite pet. He is very lovely. His name is Peter and he is two years old. His fur is long and white. He has big black eyes. His nose is very good. He can smell very well. He is quite small. He weighs about two kilograms. Peter’s favorite food is meat. He also likes bones Peter is very friendly. I feed him every day. He never barks or bites. Peter likes lots of exercise. It is necessary to walk the dog in the park every day if you want it to be healthy. So I play with him every day in the park. Do you like my dog?
　　参考翻译
　　>我的宠物
　　我有一只狗。他是我最喜欢的宠物。他很可爱的。他的名字叫彼得，他两岁了。他的毛皮长而白。他有大黑眼睛。他的鼻子很好。他闻起来很香。他是非常小的。他重约两公斤。彼得最喜欢吃的食物是肉。他也喜欢彼得的骨头，他很友好。我每天喂他。他从不吠叫或咬人。彼得喜欢做很多运动。如果你想要健康的话，每天都要在公园里遛狗。所以我每天都在公园里和他玩。你喜欢我的狗吗?
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